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سولدو نوروز تبریز را خواهد دید؟

عصرآزادی / س�رویس ورزشی - فرهاد فرهادپور:س�رمربی تیم تراکتور با باخت 
برابر استقلال در آستانه برکناری از این تیم قرار گرفت.

به گزارش س��رویس ورزش��ی عص��رآزادی، در هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال کش��ور تیم 
تراکتور عصر روزگذشته برابر استقلال تهران با یک گل مغلوب شد.

با این شکس��ت آمار س��ولدو در 14 بازی لیگ برتر، 2 برد، 5 تس��اوی و 7 شکست شده و 
با احتس��اب باخ��ت در جام حذفی، تیم تراکتور با هدایت این مرب��ی کروات بیش از نیمی از 

بازی های خود را واگذر کرده بود.
تیم تراکتور با هدایت سولدو در لیگ برتر تنها 11 امتیاز کسب کرده و در با 3 امتیاز فیروز 

کریمی، با 14 امتیاز تیم سیزدهم جدول رده بندی است.
به نظر می رس��د س��رمربی کروات تراکتور در آس��تانه برکناری قرار دارد و ش��اید پیش از 
 بازی پیکان از س��مت خود کنار گذاش��ته شود و بعید می رسد س��ولدو نوروز تبریز را ببیند.

س��ابقه نداش��ته زنوزی مالک باش��گاه تراکتور به یک مربی اینقدر فرصت دهد و شاید دیدار 
پیکان آخرین فرصت این مربی باشد.

اعزام ۱۳ دوچرخه سوار به مسابقات ترکیه و قهرمانی 
آسیا تاجیکستان

نفرات اعزامی به مس�ابقات ترکیه و س�پس قهرمانی دوچرخه سواری جاده آسیا 
مشخص شدند.

تیم های ملی دوچرخه ایران پیش از اعزام به مس��ابقات جاده قهرمانی آسیا، عازم مسابقات 
ترکیه می شوند تا در چند مسابقه یک مرحله ای حضور داشته باشند.  تیم های مردان و زنان 
ایران س��پس از ترکیه راهی تاجیکستان میزبان قهرمانی آسیا می شوند.  تیم مردان در قالب 
تیم دانشگاه آزاد و تیم بانوان در قالب تیم  سانتو دریاکاو در مسابقات ترکیه شرکت خواهند 

کرد. رکابزنان ۱۳ اسفند راهی ترکیه خواهند شد. 
اسامی نفرات اعزامی به شرح زیر است: 

مردان: رده بزرگسالان
۱- محمد اسماعیل چایچی 

۲- بهنام آرین 
۳- محمد گنج خانلو 

۴-میر صمد پور سیدی
مردان: رده امید 

۱- آیدین علیاری 
۲- علی لبیب 

۳- مهدی آقا کاشی
مردان: رده جوانان 

۱- محمد  درزی رامندی
بخش بانوان :

۱- سمیه یزدانی 
۲- ماندانا دهقان 

۳- ریحانه خاتونی 
۴- ساجده سیاحیان 

۵- پانته آ  قلی پور
تیم ایران در بخش پیشکس��وتان و پارا دوچرخه س��واری قهرمانی آسیا هم نماینده دارد که 

هنوز اسامی نفرات اعزامی مشخص نشده است.

مرتضی قربانی  رییس فدراسیون تیراندازی شد
مرتضی قربانی  برای مدت ۴ س�ال به عنوان رییس فدراس�یون تیراندازی انتخاب 

شد.
مجمع انتخاباتی فدراس��یون تیراندازی امروز شنبه س��ی ام بهمن ۱۴۰۰ ساعت ۱۰ صبح برای 
انتخاب رییس و اعضای هیأت رییسه فدراسیون در آکادمی ملی المپیک برگزار شد. ریاست این 
مجمع را محمد پولادگر به عهده داشت و فضل الله باقرزاده، نماینده کمیته ملی المپیک بود. در 
پایان رای گیری، مرتضی قربانی  با ۳۲ رای از مجموع ۵۷ آرای ماخوذه به عنوان رییس فدراسیون 
انتخاب شد.  هم چنین مقصودی ۱۸ رای و ابوالحسنی ۷ رای کسب کردند. انتخابات این فدراسیون 
طبق اعلام وزارت ورزش قرار بود ۲۱ دی انجام شود که به دلایل نامشخص به تعویق افتاد. علی 
دادگر پیش از این رییس فدراسیون تیراندازی بود که تیر ۱۴۰۰ با پایان دوره چهار ساله ریاستش 
به عنوان سرپرست انتخاب شد اما در آبان ماه وزارت ورزش مهدی مبینی را به عنوان سرپرست 
جایگزین دادگر کرد. رضا ابوالحسنی، ابراهیم برخورداری، حسین زکی زاده، کبری غیاثی، مرتضی 
قربانی ، داود کرمی و حبیب مقصودی اسامی نهایی نامزدهای تایید صلاحیت شده مجمع انتخاباتی 
فدراسیون تیراندازی بود که زکی زاده، غیاثی و برخورداری به نفع قربانی و کرمی به نفع مقصودی کنار 
رفتند. همچنین رضا ملک محمدی و سعید محمدی دوست نیز با وجود تایید صلاحیت به دلیل موضوع 

بازنشستگی از دور رقابت کنار رفتند. نام علی دادگر نیز در میان تایید صلاحیت ها قرار نداشت.

پرچمدار کاروان ایران در پارالمپیک زمستانی ۲۰۲۲ 
معرفی شد

با نزدیک شدن به آغاز بازی های پارالمپیک زمستانی پکن ۲۰۲۲، پرچمدار کاروان 
ایران در مراسم افتتاحیه این بازی ها مشخص شد.

الهه قلی فلاح، تنها نماینده ایران در بخش نابینایان)رشته صحرانوردی( به عنوان پرچمدار 
کاروان ایران در مراسم افتتاحیه معرفی شد.

بازی های  پارالمپیک زمستانی پکن ۲۰۲۲ از ۱۳ تا ۲۲ اسفندماه برگزار خواهد شد.

با جدایی سراجی، 

فراهانی مدیرعامل سایپا شد
عضو هیات  رییسه فدراسیون فوتبال از مدیرعاملی باشگاه سایپا استعفا کرد.

مهرداد س��راجی از مدیرعاملی باش��گاه س��ایپا اس��تعفا داد و مدیران این باشگاه، ابوالفضل 
فراهانی را به عنوان مدیرعامل جدید این باشگاه انتخاب شد.

سال گذشته سراجی از طریق مدیرعاملی باشگاه سایپا به عنوان عنوان نماینده باشگاه ها به 
عضویت هیات  رییسه فدراسیون فوتبال انتخاب شده بود.

فدراسیون فوتبال دست خوش تغییرات می شود؟
یک عضو هیات رییس�ه می گوید کمیته ها و دپارتمان های این فدراسیون تغییری 

نخواهند داشت.
بهرام رضاییان، عضو هیات رئیس��ه فدراس��یون فوتبال پس از دیدار با میرش��ادی ماجدی، 
سرپرست جدید این فدراسیون درباره احتمال تغییرات جدید در جمع خبرنگاران گفت: هیچ 
تغییری نداریم. کارشناس ها و متخصص های خوبی در فدراسیون هستند. فوتبال آرامش می 
خواهد و ما نباید قافیه را به هم بریزم. با همین قدرت تیم ملی جلو می رود و مشکلی پیش 
نمی آید. این عضو هیات رئیس��ه درباره اختیارات ماجدی به عنوان سرپرس��ت گفت: ماجدی 

همان اختیارات رییس را دارد و  وظایف او مشخص است.

ریی�س کمیته ملی المپیک گف�ت: بازی های 
کشورهای اسلامی برای ما اهمیت زیادی دارد.

نشست خبری رضا صالحی امیری در آکادمی ملی 
المپیک برگزار شد. صالحی امیری در ابتدا بیان کرد: 
باور من مانند روز اول کارم است و یک مدیر باید یک 
چهارم وقت خود را برای رسانه ها بگذارد.  بازی های 
کش��ور اس��لامی برای ما اهمیت زیادی دارد و  نقطه 
اتصال ما با جهان اس��لام بعد از حج و عتبات عالیات 

است.
صالحی امی��ری در مورد آخری��ن وضعیت ادغادم 
بودج��ه وزارت ورزش و کمیته مل��ی المپیک تاکید 
کرد:  موضع رس��می کمیته مل��ی المپیک مخالفت 
اس��ت و دلایل محکمی را برای ای��ن ادعا به صورت 
ش��فاهی و کتبی ب��ه مجلس، کمیس��یون فرهنگی، 
اعضای کمیس��یون تلفی��ق و س��ازمان برنامه ریزی 
بودجه منتقل کردیم. س��وال اساس��ی ما این است با 
ادغام چه مش��کلی از ورزش حل می شود که تاکنون 
هیچ کسی به این سوال پاسخ نداده است. ما به عنوان 
کمیته ملی المپیک تاکید می کنیم نه تنها مش��کلی 

حل نمی شود بلکه مشکلی اضافه می شود.
او ادامه داد: اگر بحث نظارت مالی است که نهادهای 
نظارتی یعنی دیوان محاسبات و بازرسی کل کشور به 
صورت دائمی و تمام وقت در س��الیان سال است که 
در کمیته ملی المپیک مس��تقر هستند و مسئولیت 
خود را انجام می دهن��د. کمیته ملی المپیک هویت 
غیر دولتی و مس��تقل اس��ت و ارج��اع بودجه آن به 
وزارت ورزش باعث تبعاتی در س��طح بین الملل می 
شود. از طرفی براس��اس اساسنامه مصوب مسئولیت 
هدای��ت، نظارت و راهب��ری و اعزام کلی��ه تیم های 
المپیکی و آس��یایی از اختیارات کمیته ملی المپیک 
است و ما مرکز نظارت بر تیم های ملی را در کمیته 

مستقر داریم.
بحث انگیزش و پیگیری و وصول بودجه است. همه 
از جمله طراحان طرح می دانند فرایند وصول بودجه 
وطی مسیر تصویب و تخصیص از خزانه و توزیع آن، 
فرایند س��خت و مس��تلزم پیگیری از سوی دستگاه 
اس��ت واین انگیزه پیگیری های کمیته را س��لب می 
کند. ارزیابی ما این اس��ت که مجلس رای نمی دهد 
ول��ی در نهایت اگر مجلس این تصمیم  را بگیرد، این 
قانون اس��ت همه نهادها از جمله کمیته خود را ملزم 

به رعایت قانون می دانند.
رییس کمیته ملی المپیک در مورد دیدار نکردن با 
توماس باخ در حاش��یه المپیک زمستانی و اینکه چرا 
قبل از سفر، برنامه ریزی دقیق برای این دیدار انجام 
نشده است، تاکید کرد: بهتر بود این سوال را از عزیز 
دیگری می پرس��یدید. همه س��فر های ما این گونه 
اس��ت که از قبل جدول ملاق��ات را می بندیم و بعد 
پرواز می کنیم. هر سفری که برای حضور در شورای 
المپیک آسیا و مجامع کمیته بین المللی المپیک می 
رویم برنامه ملاقات ها از قبل مشخص است و در این 

چهار  س��ال ۱۵۰ ملاقات داش��تیم که برای کاهش 
تهدید ها و ایجاد فرصت ها بوده است.

او ادام��ه داد: برای المپیک پک��ن هم برنامه ریزی 
انجام ش��ده بود. اولین ملاق��ات با رییس کمیته ملی 
المپیک کره جنوبی بود که انجام ش��د. ما کار زیادی 
با این کش��ور داری��م و می تواند از لحاظ بورس��یه و 
س��خت افزار به ما کمک کند. ک��ره ای ها هم علاقه 
مند به همکاری با ما هس��تند. دیداری با سه معاون 
ارش��د) مدیر اجرایی، مدیر همبستگی و مدیر روابط 
بین الملل کمیته بین المللی( داشتیم.  بحث های دو 
جانبه خوبی انجام شد و شناخت آنها از آقای سجادی 
مهم بود. در این جلس��ه تاکید شد وزیر ورزش ایران 
قهرمان ملی اس��ت و س��الیان س��ال در رویدادهای 
مختلف از جمله المپیک حضور داشته است از این رو  
با سازوکار کار و منشور المپیک آشنا است و آنها ابراز 
خوشحالی کردند با کسی صحبت  می کنند که زبان 
مشترک دارند.  آنها راجع به تعیین تکلیف فدراسیون 
ه��ای بلاتکلیف س��وال کردند مانند ژیمناس��تیک، 
دوچرخه سواری، وزنه برداری، تیراندازی و بسکتبال.  
آقای س��جادی پاسخ روشنی داد که فدراسیون ها در 
حال تعیین تکلیف هستند و نشان داد که تعهد رو به 
انجام اس��ت و انتخابات تیراندازی امروز  برگزار شد و 
بقیه فدراسیون ها به زودی تعیین تکلیف می شوند.  
یکی از دلایل تاخیر انتخابات، بلاتکلیفی  فدراسیون 
ه��ای المپیکی بود. طبق قراری که از قبل داش��تیم، 
در افتتاحیه ش��رکت کردیم، روز بعد به کمپ رفتیم 
و ب��ا کاروان اس��کی دی��دار کردیم و ش��ب دیروقت 
برگش��تیم. روز یکشنبه برنامه های دیگری داشتیم و 
روز دوش��نبه قرار ما با توماس باخ بود. او بازدیدهایی 
داشت و امکان ملاقات در روز یکشنبه وجود نداشت. 
آقای سجادی دغدغه حضور در جلسه هیات دولت را 
داشت و برای اینکه از بودجه حمایت کند سفر باخ را 

 IOC به زمان دیگری موکول کرد. وقتی به مقامات
گفتیم واکنش منفی نداش��تند و قرار شد ملاقات در 

لوزان انجام شود.
او درباره کمک مالی به فدراس��یون ناشنوایان برای 
اع��زام به المپیک ناش��نوایان در برزیل، تصریح کرد: 
این فدراسیون در مجموعه ۵۰ فدراسیون ماست. در 
کمیت��ه تعهد اخلاقی ایجاد کردی��م که زبان عزیزان 
ناشنوا در ورزش باشیم. همه از دولت، وزارت، کمیته 
المپی��ک و پارالمپیک انگیزه کمک به ناش��نوایان را 
دارن��د. دائم ب��ا همکاران مان در فدراس��یون ارتباط 
داری��م. مهمتری��ن رویداد آنها المپیک برزیل اس��ت 
و ۱۷ میلی��ارد تومان برآورد بودجه آنهاس��ت و همه 
دس��تگاه های ذیربط باید کمک کنی��م تا این کاروان 
به برزیل اعزام شود. مگر چه تفاوتی بین ناشنوایان و 
بقیه وجود دارد؟ ما تبعیضی قائل نیس��تیم و اگر قرار 

است تمایزی باشد باید به نفع ناشنوایان باشد.
وی افزود: با آقای تیش��ه گران صحبت کردم و قرار 
ش��د کمک های مالی داشته باش��یم و از طریق سایر 
بخش ها هم کمک کنیم. این کمک دائمی و مستمر 
خواهد بود. تخصیص بودجه مس��تقل به این عزیزان 
یک مورد اصلی اس��ت و در لایحه س��ال آینده دیده 
خواهد ش��د. این عزیزان از نظر زیرساختی هم دچار 

مشکل هستند که همه باید کمک کنند.
صالح��ی امیری در مورد اینک��ه امضای تفاهم نامه 
با عراق به نفع آنها اس��ت تا ایران، گفت: عراق روابط 
اس��تراتژیک ب��ا ای��ران دارد و علائق دو ملت بس��یار 
بالاس��ت. علاقه ایرانی ها به عتبات عالیات بالاست و 
همین طور حضور پر شکوه در اربعین. به همین دلیل 
دو ملت همبس��تگی فرهنگی و تاریخی با هم دارند. 
نکته دیگر اینکه مجموعه ش��رایط عراق در ۴۰ سال 
گذشته باعث ش��د عملا رشد و توسعه در ورزش رخ 
ندهد و ورزش این کش��ور دچار افت شد. ۲ ماه قبل 

دعوتی از ما داش��تند و نیازه��ا را جمع بندی کردیم. 
عراق گفته ب��ود آمادگی دارند با هی��ات بلندپایه به 
ایران بیایند. این دیدار در س��طح وس��یعی انجام شد 
و برای توس��عه روابط ورزشی ۲ کشور کمک کرد که 

ثمرات آن را در آینده خواهید دید.
صالحی امیری در پاس��خ به این پرسش که چرا به 
بحث انتخابات و اس��اس نامه فدراس��یونها  ورود نمی 
کند؟ گفت:  باور داش��ته و دارم ک��ه وفاق و همدلی 
بین دو دس��تگاه کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش 
اولویت اول ماس��ت و تا زمانی ک��ه روی این صندلی 
هس��تم با دس��تگاه مادر ورزش، یعنی وزارت ورزش 
مناقش��ه نمی کنم  در چهار دهه گذشته مناقشه بین 
دو دستگاه به ضرر ورزش بوده است. برای اینکه نگاه 
ملی بر ورزش حاکم کنیم از مناقشه فاصله می گیرم 
و ای��ن ربطی هم ب��ه این دول��ت و آن دولت ندارد و 

سیاست کمیته است.
او در مورد ورود نکردن به اساس��نامه فدراس��یون 
ها گفت: م��ا در جری��ان فرایند تصویب اساس��نامه 
و آیی��ن نامه ه��ای مرتبط با آن نبوده و نیس��تیم و 
در مق��ام مخال��ف و یا موافقت ب��ر نیامدیم. چون در 
جریان رون��د تصویب نبودیم ام��کان قضاوت نداریم 
و سیاس��ت س��کوت اختیار کردیم. در مورد برگزاری 
انتخابات فدراسیون ها هم باور دارم اراده وزیر ورزش 
به برگزاری با س��رعت انتخابات فدراس��یون ها است 
و ای��ن روند را اثبات کردن��د و تعیین تاریخ انتخابات 
فدراس��یون ها و برگ��زاری مجمع تیران��دازی بیانگر 
همین مس��ئله اس��ت. ما تلاش می کنی��م از طریق 
رایزنی و گفتگو با فدراسیون ها و وزارت ورزش، روند 
را سریع کنیم. تسریع این روند به نفع  فدراسیون ها، 
کمیت��ه ملی المپیک و وزارت ورزش اس��ت. ما برای 
حضور در س��ه روی��داد آتی نیاز من��د تعیین تکلیف 

قطعی فدراسیون ها هستیم.
صالحی امی��ری در خص��وص برگ��زاری انتخاب��ات 
کمیته ملی المپیک گفت: برگزاری هر چه س��ریعتر 
انتخاب��ات  به نفع رئیس کمیته، کمیته ملی المپیک، 
وزارت ورزش و ورزش قهرمانی است. ثبات مدیریتی 
یک ضرورت برای رویداد های پیش رو اس��ت. بعد از 
س��ه رویداد در سال آینده، مس��ابقات کسب سهمیه 
المپی��ک را در پی��ش داریم. ضروری��ت قطعی ثبات 
مدیریت در کمیته ملی المپیک، یک امر واضح است 
و نیاز به توضیح بیشتر ندارد. مصمم هستم با حمایت 
وزیر ورزش و هیات اجرایی در اولین فرصت و در بهار 
انتخاب��ات را برگزار کنم. انتخابات باید در چهارچوب 
اساس��نامه و قانونمند باش��د و تا الان در چهارچوب 
اساس��نامه و قانونی بوده اس��ت. رئی��س کمیته ملی 
المپی��ک بیش از هر کس��ی مدافع منش��ور المپیک 
خواهد بود. ان شاءالله شاهد برگزاری انتخابات با عزت 

در بهار خواهیم بود.
او در م��ورد  تصمیمش برای ش��رکت در انتخابات 

گفت: تا امروز تصمیم به ثبت نام ندارم.

مربی تیم های ملی دوچرخه س�واری استقامت و نیمه استقامت 
ایران گفت: برگزاری اردوهای تدارکاتی تیم ملی در این ش�رایط 

اقتصادی، شاهکار بود.
علیرض��ا حقی در خصوص برگزاری س��ومین مرحل��ه اردوی تیم ملی 
دوچرخه س��واری استقامت و نیمه اس��تقامت کشورمان در تهران، اظهار 
داش��ت: نسبت به اردوهایی که در جزیره کیش و قشم برگزار کردیم، در 
بحث دعوت دوچرخه س��واران در اردوی تهران ریزش داشتیم که مسئله 

کاملًا طبیعی است.
وی ادامه داد: سعی کردیم به ترکیب نهایی دست پیدا کنیم. چون بعد 
از اتمام مس��ابقات بین المللی ترکیه که در اسفند ماه سال جاری برگزار 
می ش��ود، تیم ملی به ای��ران برنمی گردد و مس��تقیم ترکیه را به مقصد 
تاجیکستان که میزبان مسابقات قهرمانی آسیا است، ترک می کند. البته 
نفرات نهایی هم مش��خص اس��ت اما برای اینکه حرف و حدیثی در این 
رابطه رخ ندهد، در چند روز آینده هم انتخابی تیم ملی را برگزار می کنیم. 
مربی تیم های ملی استقامت و نیمه استقامت ایران در خصوص اعزام تیم 
به مس��ابقات ترکیه، گفت: برای رقابت های ترکیه ۶ دوچرخه سوار اعزام 

می شوند که 4 رکابزن در رده سنی بزرگسالان و 2 رکابزن در رده سنی 
امید خواهیم داشت. امیرحسین جمشیدیان هم در حال حاضر در ترکیه 
اس��ت و محمداس��ماعیل چایچی هم با یک تیم ترکیه ای قرار اس��ت در 

مسابقات حضور داشته باشد.
حقی ادامه داد: در نهایت از ۶ رکابزن رده سنی بزرگسالان ما 4 نفر را 
به مس��ابقات آسیایی تاجیکستان اعزام می کنیم. رکابزنان امید و جوانان 

را هم در این لیس��ت خواهیم داشت اما در تلاش هستیم که اگر بتوانیم 
بودجه ای برای حض��ور در رقابت ها اضافه کنیم، قطعاً دوچرخه س��واران 
آماده ای در لیس��ت داریم که در صورت امکان بتوانیم تعداد بیش��تری از 
رکابزنان را در مسابقات آسیایی تاجیکستان داشته باشیم. تمام تلاشمان 
این اس��ت که در مسابقات آس��یایی و حتی مسابقات ترکیه مدال کسب 
کنیم. وی در پایان صحبت هایش خاطرنش��ان ک��رد: تمامی اعضای تیم 
ملی از برگزاری اردوهای تدارکاتی رضایت کامل را داشتند و معتقدم که 
در این شرایط اقتصادی، برگزاری چنین اردوهایی شاهکار بوده است که 
از سرپرس��ت و تمامی اعضای فدراسیون بی نهایت متشکریم. دوچرخه و 
تجهیزات به روز هم خریداری شود، مطمئناً می توانیم نتایج بهتری کسب 
کنیم که البته این قضیه از عهده فدراس��یون خارج است و باید نهادهای 

بالادستی وارد این مبحث شوند.
مس��ابقات دوچرخه سواری اس��تقامت قهرمانی آسیا از 5 فروردین ماه 
در تاجیکس��تان برگزار می شود و تیم ملی برای آماده سازی برای حضور 
در این رویداد از شش��م اسفند در اردو و چند مسابقه تدارکاتی به ترکیه 

عزیمت می کند.

مسابقات دوچرخه سواری قهرمانی آسیا؛

حقی: برای کسب مدال تمام تلاشمان را می کنیم

 مصمم به برگزاری انتخابات در بهار هستیم
صالحی امیری:

فخری: قول می دهیم لباس کاروان در بازیهای آسیایی بهترین باشدحضرتی پور: بنا ارتباط خوبی با سرمربی جوانان دارد

مربی تیم ملی کشتی فرنگی گفت: به دلیل همزمانی رقابت های 
جام تختی و وهبی امره، در تورنمنت ترکیه شرکت نمی کنیم.

بهروز حضرتی پور درباره اعزام تیم 5 نفره کش��تی فرنگی ایران 
به جام نیکولای پتروف بلغارس��تان اظهار کرد: باتوجه به این که 
مسابقه اصلی ما برای ورود به اردوی تیم ملی، جام تختی خواهد 
ب��ود که 4 تا ۶ اس��فند در اهواز برگزار می ش��ود، بعد از برگزاری 
مس��ابقه انتخابی جوانان، س��رمربی این تیم نفراتش را شناخت و 
محمد بنا به حمید باوفا س��رمربی جوانان پیش��نهاد داد حالا که 
این تیم مسابقه اصلی اش برگزار شده، چند تن از جوانان در جام 
نیکولای پتروف محک بخورند، ضمن این که روی دو سه نفر از بزرگسالان هم نظر بود که در صورت آمادگی، 
در این جام کشتی بگیرند که میثم دلخانی اعلام آمادگی کرد در بلغارستان کشتی بگیرد و همراه با جوانان 

راهی این تورنمنت شد.
او ادامه داد: 4 نفر دیگر، از تیم ملی جوانان بودند. مثلا علیرضا عبدولی با 17 س��ال س��ن، عضو تیم ملی 
نوجوانان بوده و نقره جهانی نوجوانان را کسب کرده است. او چون سهمیه بزرگسالان هم داشت مد نظر قرار 
گرفت که به این تورنمنت برود. میثم دلخانی هم جزو 7 نفری است که از حضور در جام تختی معاف است. 
اجباری در این اعزام برای بزرگسالان نبود و با اعلام آمادگی خودشان اتفاق افتاد چرا که محوریت این اعزام، 

جوانان بودند.
حضرتی پور در مورد نفرات ش��رکت کننده در جام تختی خاطرنش��ان کرد: اعضای تیم ملی جوانان، امید و 
ارتش های جهان و کش��تی گیرانی که عضو تیم ملی در نروژ بودند و موفق به کس��ب مدال نش��دند، قرار شد 
مستقیما در جام تختی شرکت کنند. سه نفر از مسابقات قهرمان کشوری در زاهدان و تعدادی نیز از مسابقات 
انتخابی جام تختی برای شرکت در این رقابت ها سهمیه گرفتند. ضمن این که فدراسیون اجازه داد که نفراتی 
به این لیس��ت اضافه ش��وند. به منظور پشتوانه سازی، به سه مدال آور تیم ملی نوجوانان در جهانی 2۰21 نیز 
س��همیه حض��ور در جام تختی داده ش��د که علیرضا عبدولی هم یکی از آن ها ب��ود که البته به جام نیکولای 

پتروف رفت.
مربی تیم ملی کش��تی فرنگی با اش��اره به این که 7 نفر از حضور در جام تختی معاف هس��تند، تاکید کرد: 
امس��ال چندین مسابقه در پیش است. 3۰ فروردین ماه مسابقات قهرمانی بزرگسالان آسیا را در پیش داریم. 
هم چنین بازی های کش��ورهای اسلامی، قهرمانی بزرگس��الان جهان در صربستان، بازی های آسیایی چین و 
مس��ابقات امیدهای جهان در پیش اس��ت. قطعا با توجه به فاصله زمانی مسابقات جهانی و بازی های آسیایی، 
در ۶ وزن المپیکی، دو ملی پوش خواهیم داش��ت و به خاطر تعدد مس��ابقه تعداد نفرات زیادی به اردو دعوت 

می شوند و شانس حضور در مسابقات را دارند.

سرپرس��ت کاروان ایران در بازی های آسیایی گفت: قول می 
دهیم کاروان ایران یکی از بهترین ش��رایط پوش��ش لباس را در 

بازی های آسیایی خواهد داشت.
پیمان فخری در نشس��ت خبری در مورد بازی های آس��یایی 
2۰22 بیان کرد: تا الان 1۰5۰ ورزش��کار، مربی و سرپرست در 
س��ایت بازی ها ثبت نام ش��ده اند. 2۶ فدراسیون به طور کامل 
مدارک خود را داده اند  و پنج فدراسیون هم قرار است مدارک را 
بدهند و درگیر انتخابی بوده اند و این فرصت را داده ایم تا لحظه 
آخر اسامی را بدهند. از فدراسیون ها بازدید دوره ای داریم و از 

رییس کمیته ملی المپیک تش��کر می کنم که در این ماه های آخر س��ال تزریق مالی انجام می دهد و هیچ 
کدام از درخواس��ت مالی فدراس��یون ها از سوی کمیته ملی المپیک رد نشده است تا اردوها را برگزار و اعزام 
های خود را انجام دهند.  فخری در مورد انتخاب لباس کاروان تصریح کرد: در آینده نزدیک خبرهای خوشی 
را اعلام می کنیم و لباس های خوبی در حال انتخاب اس��ت و قول می دهیم یکی از بهترین ش��رایط پوشش 
لباسی کاروان خواهد بود. او در مورد پرواز به چین گفت: برای پرواز به چین منتظریم ببینیم محدودیت های 
پروازی به چین لغو می ش��ود یا نه . اگر امکان پرواز روزانه نباش��د باید پرواز چارتری باشد. اگر مانند المپیک 
محدودیت های ترک دهکده در 4۸ ساعت بعد مسابقه باشد، ممکن است کار سخت باشد. چون در 4 مرحله 

اعزام و برگشت داریم  و ممکن است برخی ورزشکاران تا 5 روز بعد در دهکده بمانند تا پرواز تکمیل شود.
او در پاسخ به این پرسش که لباس کاروان از برند ایرانی خواهد بود یا خارجی گفت: اجازه بدهید نهایی شود 
توضیح کامل را می دهم. فکر می کنم تا دو جلسه دیگر در ستاد بازی ها نهایی شود و سپس اعلام می کنیم. 
س��عی می کنیم وقت را از دس��ت ندهیم.  او در مورد کتابچه پروتکل های کرونا گفت: هنوز به صورت رسمی 
اعلام نشده است و پیش نویسی اعلام کرده اند و قطعا پروتکل کرونا را خواهند داشت. حتی شورای المپیک 
آسیا نسبت به قرنطینه اعلام نگرانی کرده بود.   فخری در مورد فرصت فدراسیون ها برای اعلام اسامی بیان 
کرد: در خیلی از رش��ته ها عنوان ش��د تا خرداد ماه فرصت دارند تا اگر پیش��رفت محسوسی داشته باشند در 
بازی های آسیایی شرکت کنند. این موضوع انگیزشی است. به جز رشته هایی که شانس کسب مدال هستند، 
س��ایر رش��ته ها در مسابقاتی که در پیش دارند حاضر می شوند که نتایج آنها ورودی برای حضور در بازی های 
آس��یایی اس��ت . فخری درباره اینکه آیا فدراسیون کشتی هم جزو فدراسیون هایی است که  مدارک نفرستاده، 
خاطرنش��ان کرد: فردا روز آخر اس��ت و 3 فدراسیون تماس گرفته اند و اسامی را داده اند. مدارک کشتی آماده 
اس��ت و مش��کلی نداریم، ثبت نام ها انجام می شود. اهالی کش��تی به اهمیت بازی های آسیایی واقف هستند. 
ارزیابی ما این است تیم کشتی خوبی اعزام می شود و اجازه دهید فدراسیون خودش ارزیابی کند. ما هم با آنها 

ارتباط داریم و بازی های آسیایی برای آنها مهم است. مطمئن باشید آنها هم اهمیت موضوع را می دانند.


